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Sak nr:  Sak/ vedtak:  Ansvar:  Frist:  

04.01 Virksomhetsleder Lande skole 
 
Generell informasjon. 
Lande skole har en stor elevmasse med oppunder 440 elever. 
Trinnene har en fordeling på 55-70 elever, og er både 3-
paralelle og 4-paralelle. Høstens kommende 1-trinn er forventet 
�l å overs�ge 70 elever. 
Skolen har 23 klasserom, hvor 22 av disse �lhører sine 
respek�ve klasser. 
Det er ca. 60 ansate. 
Bygget ligger innenfor «rødsonen» i forhold �l støy fra 
jernbanen, og har �dligere vært forespeilet nedleggelse/fly�ng 
i forbindelse med forslag om utbygging av jernbanen. 
Skolen disponerer eget svømmebasseng og �lbyr elevene sine 
svømmeopplæring iht. Udir`s kompetansemål for 2, 4 og  
7-trinns kompetansemål. 
Skolens fokusområdet er posi�vt språk. Skolen jobber ak�vt og 
godt med forebyggende arbeid knytet �l skolemiljø. De 
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opplever å fange opp §9-A saker fortløpende. 
Elevundersøkelsens funn avviker ikke vesentlig fra antall 
pågående saker.   
Skolen �lbyr skolefrokost. Skolen har delt opp eleven her i to 
grupper 1-4 trinn og 4-7. 
 
- Befaring: 
Selve skolebygget består av ulik type arealer. Skolens hovedbygg 
ble bygget i 1964, og siste gang påbygget i 2005 tallet. KFU blir 
vist ulike typer klasserom, både i den gamle delen og den av 
nyere dato. Skolen har et skolekjøkken av nyere dato. Alle er 
enige om at det er et flot, innbydende rom. Underveis i 
befaringen blir KFU`s styre informert lit om hms ru�ner, samt 
at skolen har egen hjertestarter. 
 
 - Hjem-skole samarbeid 
Skolen opplever at det er et godt hjem-skole samarbeid.  
Til tross for dete har de dessverre set at det kan være 
vanskelig å engasjere foresate �l å delta på foreldremøter. 
Dete var dog ikke �lfelle når skolen gjennomførte 
storforeldremøte i deres gymsal, hvor temaet netvet sto i 
fokus. Foredragsholder her var Poli�et v/forebyggende enhet. 
 
- Samarbeid skole-FAU 
Skolen opplever et godt samarbeid med FAU. 
Skolen oppfordrer trinnene �l å ikke ha klasse/trinnkasser.  
Dete i samarbeid med skolens FAU. De ønsker å eterfølge 
gra�sprinsippet i skolen. FAU dekker utgi�er knytet �l 
trinnak�viteter og de ser derfor ikke behov for 
klassekasser/trinnkasser. 

04.02 FAU leder Lande skole 
 
- Informasjon om FAU 
Ved skolen velges det 1 foreldrekontakt samt 1 FAU 
representant per klasse. 
FAU jobber ak�vt med å øke foreldreengasjementet, mo�verer 
�l å s�lle opp på dugnader.  
FAU ved skolen sponser trinnak�viteter og viser �l 
gjennomførte ak�viteter som karneval, halloween, nytårsfest 
og skøyte dag.  Trinnene oppfordres �l å gjennomføre slike 
ak�viteter.  
 
- Deres fokusområder 
FAU har stor tro på at ak�vitet skaper ak�vitet. 
FAU ved skolen oppretet sit eget nateravn prosjekt i 
samarbeid med Kurland barneskole. Opprinnelig var det 
mellom 50-60 foresate som meldte seg frivillig �l å bidra med å 

  



gå. Så langt har de set at dete gjennomsnitet nå har sunket �l 
8 stk som er villige �l å gå fast en gang per måned. Da dete 
prosjektet innebærer mer arbeid for FAU, (Organisatorisk) vil de 
gjøre et nyt forsøk på å få opp ak�viteten her igjen eter påske. 
Dersom engasjementet ikke tar seg opp, vil de revurdere og se 
på andre løsninger for å bidra �l økt �lstedeværelse av trygge 
voksne i nærmiljøet. 
FAU ønsker at skolen skal bli bil-fri. De har sat ut egne betong-
griser i håp om å stanse biler i å kjøre inn i selve skolegården. 
De opplever at disse flytes like fort som de plasseres �lbake på 
sin plass. De ønsker at kommunen her kommer på banen og 
eterlyser svar på sine henvendelser vedrørende denne 
problema�kken. 
 

04.03 
 

Oppdatering 
 
- Oppdatering pågående saker 
Leder og nestleder gjennomførte dialogmøte med Ass.Dir. 
Oppvekst den 26.02.24. Styret har fåt oversendt eget referat 
fra møtet. 
I korte trekk ønsket KFU følge opp kommunens praksis 
vedrørende svømmeopplæringen. Yterligere spørsmål ble 
oversendt kommunen. Styret får innen kort �d oversendt 
kommunens skri�lige besvarelse som nå foreligger. Styret vil 
her sammen se om det er behov for å følge opp dete 
yterligere. Videre kommunikasjon vedrørende temaet vil her 
foregå per e-post. 
Flere skolers FAU-er er opptate av trafikk sikkerhet og barnas 
ret �l trygg skolevei. Lande skoles FAU opplevde ikke å få 
besvart sine henvendelser og valgte derfor å ta kontakt med 
KFU for bistand. KFU har skri�lig oppfordret kommunen �l å 
besvare henvendelsen. 
HMS og ru�ner. KFU mener kommunen bør vurdere å gå 
igjennom sine ru�ner, ha kontroll på at dokumentert opplæring 
er git �l å kunne betjene maskiner det er �lknytet særlig risiko 
med å ta i bruk og at det er oppdatert og tydelig merket 
førstehjelpsskrin med rik�g innhold i rommene med størst 
risiko. 
KFU blir opplyst om at Ann Kris�n Jacobsen, Virksomhetsleder 
ved Grålum barneskole, er midler�dig kons�tuert som Ass. Dir. 
Oppvekst i overgangsperioden nå frem mot sommeren. 
 
KFU har motat henvendelse vedrørende oppretelse av en 
kystpark ved Kjerringholmen. Vi vil sammen med pådriver se 
hvordan KFU kan bidra her.  
 

    



- Planlagt møtevirksomhet 
Neste dialogmøte med oppvekst er 15.04.24. 
Saker som skal drø�es her, ønskes oversendt leder i rimelig �d i 
forkant av møtet. 
 

04.04 
 

FAU veileder 
 
Forslag �l endringer er her diskutert fortløpende per e-post, 
innad i styret. 
Det gjenstår noe mer arbeid før man kan oversende endelig 
produkt �l oppvekst. Det er vik�g at innholdet i utkastet 
�lpasses Sarpsborg skolen, slik at vi på sikt kan nå vårt felles 
mål. Mer engasjerte foresate og mer likhet i kommunens 
FAUer. 
Endelig utkast må foreligge før neste oppsate dialogmøte. 
 

  
 
 
Styret 

  
 
 
Innen 
15.04.24 

04.05  Eventuelt 
 
Det vedtas at det oversendes henvendelse �l Sandbakken 
barne-og ungdomsskole, med forespørsel om å avholde neste 
møte der.  
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